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Protokoll  
2020-01-12 

 
Mötets öppnande  
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkänns. 
 
Närvaro och beslutsmässighet  
Närvarande: Jan Karlsson, Jonni Petersen, Annika Selg, Börje Andersson, Håkan Häll, Mikael Nissén, 
Arne Söör. 
Frånvarande: Magdalena Siljesvärd. 
 
Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 
 
Nya medlemmar 
Inga nya medlemmar. 
 
Ekonomi 
Budget för 2020/2021 diskuteras. Ett antal olika uppfräschningar behöver göras, bl a panel på garaget 
vid undercentralen, dörrar till kvartersgårdar behöver bytas och lekplatser behöver besiktigas och 
därefter sannolikt fixas till. Styrelsen beslutar ta in offerter på vad det skulle kosta med ekonomisk 
förvaltning av vår samfällighet (som kan bli aktuellt om valberedningen inte hittar någon som vill vara 
kassör i föreningen).  
 
Extrastämma 
Onsdagen den 26/2 blir det en extrastämma, kallelse med ärenden och förslag går ut senast två veckor 
före stämman. 
 
Elgruppen 
Vi kan gå ner till tre anläggningar, från fem, då behöver vi ta in elektriker som besiktigar och ger 
förslag på hur det ska gå till. Den ekonomiska vinsten är dock så minimal så styrelsen beslutar att inte 
gå vidare med förslaget. 
 
Underhåll 
Kommunen har lovat laga räcket de hade sönder. Asfalten är dålig på flera ställen, vi inventerar detta 
under våren och fattar beslut om hur vi går vidare. 
 
Övriga frågor 
- 
 
Nästa styrelsemöte 
20200202 kl 19.00 i kvartersgård 2. 
 
Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
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Jan Karlsson  Mikael Nissén  
Ordförande Sekreterare  
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